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Odpowiadając  na  interpelację  z  dnia  18  grudnia  2020  r.  radnego  Włodzimierza  Stanka
dotyczącą  udziału  Miasta  Pabianice  w  Programie  „MALUCH+"  informuję,  że  zasadność
przystąpienia do ww. Programu została gruntownie przeanalizowana. Po analizie zapadła decyzja,
że w obecnej  sytuacji  nie  ma takiej  konieczności,  żebyśmy mogli  racjonalnie  z  tego Programu
skorzystać. 

Na  terenie  Miasta  funkcjonuje  Żłobek  Miejski  wraz  z  Filią,  który  zabezpiecza  miejsca
opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3.  W  obu  budynkach  została  przeprowadzona
termomodernizacja. Inwestycja ta miała istotny wpływ na podwyższenie standardu świadczonych
usług w Żłobku i Filii. Należy podkreślić, że lokal, w którym sprawowana jest opieka nad dziećmi
w wieku do lat 3 musi spełniać warunki lokalowo — sanitarne zgodnie z wymogami określonymi
w ustawie z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 oraz w rozporządzeniu
Ministra  Pracy i  Polityki  Społecznej  z  dnia  10  lipca  2014 r.  w sprawie  wymagań lokalowych
i sanitarnych, jakie musi spełniać lokal, w którym ma być prowadzony żłobek lub klub dziecięcy.
Liczba  miejsc  musi  być  dostosowana do powierzchni  pomieszczeń,  w którym jest  zapewniona
opieka nad dziećmi. 

Ponadto zgodnie z art. 31 ust. 1 Prawa oświatowego wychowanie przedszkolne obejmuje
dzieci od początku roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym ukończyły 3 lata. Oznacza to,
że od września do przedszkola można posłać zarówno dzieci, które trzy lata skończyły w pierwszej
połowie roku, jak i maluchy, które ukończą trzy lata dopiero w listopadzie czy grudniu. W myśl art.
31 ust.  3 ww. ustawy w szczególnie  uzasadnionych przypadkach wychowaniem przedszkolnym
może także zostać objęte dziecko, które ukończyło 2,5 roku. 

W związku z powyższym Żłobek Miejski i Filia obecnie zabezpieczają miejsca opieki dla
najmłodszych  dzieci.  Miasto  nie  dysponuje  jednak  wystarczającą  liczbą  miejsc  dla  dzieci
w przedszkolach  miejskich.  Jeśli  będzie  możliwość  pozyskania  środków  finansowych  na
zwiększenie liczby miejsc w przedszkolach, Miasto wystąpi o takie wsparcie. 
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